
Jeg er i behandling hos Teddy Øfeldt, Karlslunde og vil udtrykke min forundring, hvis sygesikringstilskuddet 
ikke fortsætter.

Jeg har gået i behandling for ryg, skulder og nakkeproblemer i flere år hos både fysioterapeut og kiropraktor 
uden der er kommet ”bund” i det.

Jeg har nu gået i behandling hos Øfeldt i godt ½ år og kan mærke en virkelig bedring. 

Behandlingen hos Øfeldt er meget tilpasset den enkelte, med en grundig forundersøgelse, som jeg ikke har 
fået andre steder. Der bliver fulgt op med undersøgelser, så behandlingen hele tiden tilpasses det ”stadie” 
man nu er på. 

Så jeg kan varmt anbefale en behandling hos Øfeldt og håber på, at sygesikringstilskuddet fortsætter. For de 
har hjulpet virkelig mange folk.

Venlig hilsen
Jane Stampe 
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